
 
KOHTLA-JÄRVE JÄRVE GÜMNAASIUMI 

HOOLEKOGU 

KOOSOLEKU PROTOKOLL 

30.05.2012 

Algus kell 18.00, lõpp kell 19.15 

Osalejad: Eduard Odinets, Raul Rõõmus, Teet Korsten, Terje Bürkland, Jevgenia Kipritš, 

Sirje Kivil, Jüri Utt  

Puudujad: Terje Bürkland, Arne Berendsen, Heli Laidro   

Kutsutud: direktor Anne Endjärv 

Päevakord: 

1. Arengukava 

2. Mõjutuste ja meetmete kord 

3. Osalemine projektis „Tervist arendav kool“ 

4. Informatsioon koolis toimuvast 

1. Arengukava 

Direktor selgitab, et parandusettepanekuid tegi 2 lapsevanemat. Probleemiks on 

pikapäevarühmade rahastamine. 

Otsustati: 

1.1 Kooskõlastada arengukava 

1.2 Avaldada direktorile kiitust kiire ja tulemusliku koostamistöö eest 

 

2. Mõjutuste ja meetmete kord 

Direktor tutvustas viimaseid muudatusettepanekuid gümnaasiumi õpilastele. 

Otsustati: 

2.1 Gümnaasiumi õpilaste mõjutamise kord vastu võtta. 

3. Osalemine projektis „Tervist arendav kool“ 

 



3.1 Arutati, kas hoolekogu soovitab 2012. aasta sügisel algavasse uuringusse kaasata Järve 

Gümnaasiumi 5. klasside õpilased ja nende vanemad. Toodi välja uuringuga seonduvaid 

positiivseid ja negatiivseid aspekte. 

Otsustati: 

Lubada uuring läbi viia. 

Jüri Utt jäi eriarvamusele, sest ei loe uuringut efektiivseks. 

 

4. Informatsioon koolis toimuvast 

Direktor informeeris kooli viimastest olulisematest uudistest: 

a) 06. Juunil toimub õpetajate atesteerimine; 

b) 11. ja 12. juunil toimub vastavalt laekunud avaldustele uute töötajate konkurss, 

c) Toimus üritus „Tantsud õpetajatega“ ; 

d) Piletitulu saadi 984 €; 

e) Info kooli raamatu valmimisest, kooli logoga meenete tellimisest – ettevalmistused 

kooli aastapäevaks 2012. a. oktoobris; 

f) Probleemid basseiniga – filtrid, bakterid; 

g) Peakokk lahkub töölt, kuulutatakse konkurss uue peakoka leidmiseks; 

h) Koolimajas viiakse läbi riskianalüüsi; 

i) Tuletõrje ettekirjutus, evakuatsiooni plaan, probleemid paigaldajatega, lukkude 

vahetus; 

j) Käidi oivikutega Tallinnas ekskursioonil, 01.06. toimub kontsert – vastuvõtt koos 

vanematega; 

k) Koridori remondi konkursi tulemusel ehitusfirma olemas; 

l) Ehituskoknkurssidega seonduvatest edaspidistest probleemidest; 

m) Raamatukogu remonditakse. 

Tänati Jevgenia Kipritši hoolekogu töös osalemise eest. 

Otsustati: 

Võtta informatsioon teadmiseks. 

Korraldada hoolekogu järgmine koosolek augustis. 

 

      Eduard Odinets                                            Sirje Kivil 

      Koosoleku juhataja                                      Protokollija 


